
 

 

Interpellation till Johan Niklasson (C)  Kommunfullmäktige 2022-10-24 

 

 

Effektbelysning Lanna badgruva 

Den 13:de september lämnade jag ett ledamotsinitiativ under kommunstyrelsens möte där jag 

yrkade att den planerade installationen av effektbelysning vid Lanna badgruva skulle strykas ur 

planerna och inte genomföras med tanke på dagens och framtidens extrema och svåröverskådliga 

elpriser samt hotande ransoneringsperioder och obligatoriskt elsparande. 

Jag menade att den planerade miljon-investeringen av effektbelysning av klippväggar och trädkronor 

i skogsområdet vid Lanna badgruva inte ligger i tiden och därför är ett projekt som inte bör 

genomföras. 

Jag hade förväntat mig ett svar till kommunstyrelsens nästkommande möte den 11:e oktober men 

det uteblev. 

Som grädde på moset har kommunen dessutom på både sin hemsida och facebook-sida uppmanat 

alla i Lekeberg att spara på el med mottot ”Varje kWh räknas”. 

 

En anbudsförfrågan på installationen skickades, vad jag kunnat se, ut 2022-10-06. Alltså drygt tre 

veckor efter mitt ledamotsinitiativ den 13/9, och installationen är för närvarande ute på 

anbudsförfrågan med ett sista anbudsdatum 2022-11-01. 

Ett svar på ledamotsinitiativet kan däremot inte förväntas förrän tidigast till KS 2022-11-15. 

 

Mina frågor är därför: 

- Har anbudsförfrågan skickats ut efter att jag lämnat ledamotsinitiativet och innan det 

besvarats? 

- Har kommunen för avsikt att upphandla installationen av effektbelysningen innan 

ledamotsinitiativet är besvarat?  

- Kommer projektet att läggas ner? 

  

Stefan Elfors (FL) 
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